
 

 

   Till kommunfullmäktige i Hylte kommun 

 
Motion  
– Solceller på kommunens fastigheter - 
 

 
Utvecklingen av solceller för elproduktion har de senaste åren vart stor.  

Hylte kommun har påbörjat satsning på egenproduktion på av solel genom att placera 
solceller på taken i samband med nybyggnation och ombyggnation. Det har funnits en stor 
politisk enighet om detta. När Örnahallen nu renoveras och får nytt tak är det inte projekterat 
för solceller. Kanske ett tillfälligt misstag, men det belyser behovet av ett politiskt beslut om 
att alltid projektera för solceller som option på all nybyggnation och renovering. Örnahallen 
är dessutom en storkonsument av energi för uppvärmning av stora lokaler och simbassänger.  

Förutom miljövinsten så är det på sikt ekonomiskt lönsamt att fastigheterna blir 
självförsörjande av förnyelsebar energi. 

Centerpartiet i Hylte yrkar: 

- Att i all projektering av nybyggnation och ombyggnation ska frågan om solceller 
utredas och tas med som option i de fall det är lämpligt. 

- Att en långsiktig energistrategi tas fram för alla kommunens lokaler att konvertera bort 
fossilberoende och införa förnyelsebar energi. 
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